

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, MARCH 9, 1988

(38)

[Text]

The Standing Senate Committee on National Finance met at 2:30 p.m. this day, the Chairman, the Honourable Senator Fernand-E. Leblanc, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Cools, Doody, Haidasz, Kelly, Leblanc (*Saurel*), Muir and Stewart (*Antigonish-Guysborough*). (7)

In attendance: From the Parliamentary Centre: Mr. Jeff Greenberg, Director of Research.

Also in attendance: The Official Reporters of the Senate.

*Witnesses:**From the Treasury Board:*

Mr. Allan Darling Deputy Secretary, Program Branch;

Mr. Brent DiBartolo, Group Chief, Estimates Division, Program Branch.

The Committee, in compliance with its Order of Reference dated March 3, 1988, examined Supplementary Estimates (E) for the fiscal year ending 31st March, 1988.

Mr. Darling made opening remarks following which he and Mr. DiBartolo responded to questions.

The Honourable Senator Stewart moved that the written responses to questions asked of the Department of Agriculture on January 27, 1988 during the Committee's examination of Supplementary Estimates (D) for the fiscal year 1987-88 be appended to this day's proceedings. (*See Appendix "NF-26-A"*).

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Doody moved that a report be prepared on Supplementary Estimates (E) for presentation in the Senate.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Mr. Darling and Mr. DiBartolo made a presentation to the Committee of the new format for supplementary estimates that is expected to appear in the fiscal year 1988-89.

Following discussion it was agreed that the visual aids used in the demonstration be appended to this day's proceedings. (*See Appendix "NF-26-B"*).

At 4:20 p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

Le greffier du Comité

John Desmarais

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 9 MARS 1988

(38)

[Traduction]

Le Comité sénatorial permanent des finances nationales se réunit aujourd'hui à 14 h 30 sous la présidence de l'honorable sénateur Fernand-E. Leblanc (président).

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Cools, Doody, Haidasz, Kelly, Leblanc (*Saurel*), Muir et Stewart (*Antigonish-Guysborough*). (7)

Également présent: Du Centre parlementaire: M. Jeff Greenberg, directeur de la recherche.

Aussi présents: Les sténographes officiels du Sénat.

*Témoins:**Du Conseil du Trésor:*

M. Allan Darling, sous-secrétaire, Direction des programmes;

M. Brent DiBartolo, chef de groupe, Division des prévisions budgétaires, Direction des programmes.

Conformément à son ordre de renvoi du 3 mars 1988, le comité étudie les dépenses projetées dans le Budget supplémentaire (E) pour l'exercice financier se terminant le 31 mars 1988.

M. Darling fait une déclaration préliminaire et, à l'aide de M. DiBartolo, répond aux questions.

L'honorable sénateur Stewart propose que les réponses écrites qui ont été données aux questions posées aux représentants du ministère de l'Agriculture le 27 janvier 1988 dans le cadre de l'examen par le comité du Budget supplémentaire (D) pour l'exercice financier 1987-1988 soient jointes en annexe aux délibérations de ce jour. (*Voir l'Annexe «FN-26-A»*).

La question, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Doody propose qu'un rapport sur le Budget supplémentaire (E) soit préparé aux fins de présentation au Sénat.

La question, mise aux voix, est adoptée.

M. Darling et M. DiBartolo font un exposé sur la forme proposée du Budget supplémentaire des dépenses pour l'exercice financier 1988-1989.

Après discussion, il est convenu que les aides visuelles utilisées pour l'exposé soient jointes en annexe aux délibérations de ce jour. (*Voir l'Annexe «FN-26-B»*).

A 16 h 20, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

ATTESTÉ: